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 Pan  

 Jacek Jaśkowiak 

 Prezydent Miasta Poznania 

 

 

INTERPELACJA 

 

 

w sprawie budowy boiska sportowego przy ZSzOI nr 1. 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 W związku z otrzymaną informacją dotyczącą braku środków finansowych na realizację 

inwestycji polegającej na budowie boiska sportowego na terenie Zespołu Szkół z Oddziałami 

Integracyjnymi nr 1 na os. Stare Żegrze wnioskuję o zabezpieczenie w budżecie placówki na 

rok w roku bieżącym lub w ostateczności na rok 2024 zwiększonych środków finansowych 

umożliwiających realizację inwestycji. Obecnie w budżecie Miasta Poznania na ten cel 

zabezpieczono środki w łącznej wysokości ok miliona złotych (środki rady osiedla, środki z 

konkursu grantowego, darowizny). Po przeprowadzonym przetargu nie udało się wyłonić 

wykonawcy ze względów finansowych. W celu realizacji inwestycji konieczne jest 

zabezpieczenie wyższych środków finansowych. 

 W związku z powyższym proszę o działanie w tym zakresie. 

 

 

 Z poważaniem 

 (-) Łukasz Kapustka 

 

Łukasz Kapustka 
Radny Miasta Poznania 
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